
 

 Protokół nr XLIV/X/17 z Sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju  

z dnia 2 sierpnia 2017 r. 

Część I  

Sprawy proceduralne 

 

1. Sesję rozpoczęto o godz. 8.00, zakończono o godz. 9.05 

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy Lądek-Zdrój. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej - Tomasz Nowicki. 

Przewodniczący Rady stwierdził quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Na sali obrad obecnych 13 radnych. 

Przewodniczący powitał Burmistrza Lądka-Zdroju, Skarbnika, Sekretarza, Radnych, 

Dyrektora ZBK oraz wszystkich przybyłych na sesję.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki na wniosek Burmistrza Lądka-Zdroju 

Romana Kaczmarczyka zaproponował następujące zmiany w porządku obrad, wprowadzić 

projekty uchwał w sprawie: pkt. a) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego fragmentu wsi Trzebieszowice oraz w pkt b) wyrażenia zgody na dokonanie 

darowizny nieruchomości, w tym na nieodpłatne przeniesienie prawa własności w drodze 

ugody zawartej przed właściwym organem. 

Radni przyjęli zaproponowaną zmianę – 12  głosów „za”, 1 „wstrzymujący się” od głosu. 

 

Część II 

Ustalony porządek obrad 

Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu 

wsi Trzebieszowice, 

b) wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości, w tym na nieodpłatne przenie-

sienie prawa własności w drodze ugody zawartej przed właściwym organem, 

c) zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2017 rok, 

d)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 2017-2026, 

e)  wstępnego wyrażenia woli utworzenia spółki komunalnej, 

f)  o zmianie uchwały Nr L/377/10 Rady Miejskiej w Lądku Zdroju z dnia 29 października 

2010 r. w sprawie wprowadzenia i zatwierdzenia statutu Zarządu Budynków Komunalnych 

w Lądku Zdroju.  

 

1. Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w następujących sprawach. 

 

a) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu 

wsi Trzebieszowice. 

 

Głos zabrała Pani Jolanta Pelczarska uzasadniając potrzebę wprowadzanych zmian. 

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 13 głosów 

„za”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLIV/278/2017, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 



 

 

 

 

b) wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości, w tym na nieodpłatne 

przeniesienie prawa własności w drodze ugody zawartej przed właściwym  

organem 

 

Radna Małgorzata Bednarek zapytała o ustalenia Komisji Gospodarczej, która obradowała 

nad projektem. Pan Burmistrz wyjaśnił, że podjęcie uchwały pozwoli rozwiązać spór i rosz-

czenia Ewangelików w sprawie toczącej się od wielu lat. 

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 13 głosów 

„za”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLIV/279/2017, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

c) zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2017 rok, 

 

Burmistrz Lądka-Zdroju – Roman Kaczmarczyk wyjaśnił, że zmiany w budżecie wynikają 

z realizacji projektu „Singletrack Glacensis”, który gmina będzie realizowała w partnerstwie z 

innymi gminami. Radny Tomasz Stuła zwrócił uwagę na zmiany w budżecie dotyczące fundu-

szu sołeckiego wsi Radochów tłumacząc, iż wynikają one z przesunięć miedzy zadaniami, nie 

są to dodatkowe środki. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 13 głosów 

„za”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLIV/280/2017, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 2017-2026  

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 13 głosów 

„za”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLIV/281/2017, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

e) wstępnego wyrażenia woli utworzenia spółki komunalnej, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki na przeczytał list złożony przez 

pracowników ZBK z apelem o powstrzymanie działań zmierzających do przekształceń ZBK. 

Radni Tomasz Barański, Małgorzata Bednarek, Łukasz Mróz  przedstawili swoje zdanie  

w tej sprawie. Pan Burmistrz zadał pytanie dotyczące skargi jaka wpłynęła do Rady Miejskiej 

na jego działania oraz jej udostępnienia. W wyniku prowadzonej dyskusji dotyczącej skargi 

zarządzono 5 min przerwy (godz. 8.30), wznowiono obrady o godz. 8.37 

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 10 głosów 

„za”, 3 „przeciw”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLIV/282/2017, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

f) o zmianie uchwały Nr L/377/10 Rady Miejskiej w Lądku Zdroju z dnia 29 

października 2010 r. w sprawie wprowadzenia i zatwierdzenia statutu Zarządu 

Budynków Komunalnych w Lądku Zdroju. 



 

 

Burmistrz Lądka-Zdroju - Roman Kaczmarczyk wprowadził autopoprawkę  

w § 3 polegającą na zmianie daty na 1 września 2017, poinformował, że w razie pytań 

dotyczących przemian w ZBK radni mogą je skierować do Pani Dyrektor lub eksperta. Radny 

Tomasz Barański poinformował, że wyniku prowadzonych rozmów uzyskano porozumienie 

ze stroną związkową. Głos w dyskusji zabrali: Pani Dyrektor ZBK, ekspert, 

Wiceprzewodniczący RM Jan Zawadzki, Radny Łukasz Mróz, Przewodniczący RM 

Tomasz Nowicki przedstawiając swoje opinie.  

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 13 radnych;  

7 głosów „za”, 5 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLIV/283/2017, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

 

2. Interpelacje, zapytania, wnioski i sprawy różne 
 

Burmistrz Lądka-Zdroju Pan Roman Kaczmarczyk poinformował, że otrzymał pozy-

tywną informację dotyczącą wniosku o dofinansowanie odwiertu geotermalnego, który 

stwarza naszej gminie ogromne możliwości. Szczegóły zostaną przekazane Radnym po 

spotkaniach zaplanowanych w najbliższym terminie.  Burmistrz podziękował radnym za 

podjęcie uchwał prowadzących do restrukturyzacji ZBK. 

 

3. W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz 

Nowicki ogłosił zamknięcie sesji.   

Integralną częścią protokołu jest zapis audiowizualny w wersji elektronicznej.  

 

            

   Protokółował:   

Radosław Pasionek  

             (-) 


